



ЕВРОПЕЙСКИ ПАРЛАМЕНТ PARLAMENTO EUROPEO EVROPSKÝ PARLAMENT EUROPA-PARLAMENTET
EUROPÄISCHES PARLAMENT EUROOPA PARLAMENT ΕΥΡΩΠΑΪΚΟ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΙΟ EUROPEAN PARLIAMENT
PARLEMENT EUROPÉEN PARLAIMINT NA HEORPA PARLAMENTO EUROPEO EIROPAS PARLAMENTS
EUROPOS PARLAMENTAS EURÓPAI PARLAMENT IL-PARLAMENT EWROPEW EUROPEES PARLEMENT
PARLAMENT EUROPEJSKI PARLAMENTO EUROPEU PARLAMENTUL EUROPEAN
EURÓPSKY PARLAMENT EVROPSKI PARLAMENT EUROOPAN PARLAMENTTI EUROPAPARLAMENTET

Committee on Women's Rights and Gender Equality
The Chair

To the Chair of the Committee concerned

Dear Colleague,

Following the tradition to celebrate International Women's Day as a special event to recognise the progress achieved and look forward to future challenges, the European Parliament proposes to bring together European and National Parliamentarians on the theme:

"Preventing violence against women - a challenge for all"

The President of the European Parliament, Mr. Martin SCHULZ, will be invited to open the meeting.

On this occasion the Committee on Women's Rights and Gender Equality (FEMM) would like to invite members of National Parliaments of the EU Member States, candidate countries and the Parliamentary Assembly of the Council of Europe to attend an inter-parliamentary committee meeting for celebrating the International Women's Day.

It would be of great importance and value for us to discuss experiences and legislation at national level as well as strategic action and ideas for the way forward at European level.

We are therefore very pleased to invite up to four Members of the corresponding committee(s) of each National Parliament (two from each chamber in the case of bi-cameral Parliaments) to attend this event on **Wednesday, 5 March 2014, from 15.00 to 18.30 in the European Parliament in Brussels.**

With a view to prepare this meeting, a short questionnaire will be made available to you, to guide the contributions for the discussion. Should you and/or your Members be unable to attend, we would welcome any written contributions which would be distributed to the participants.

Practical details regarding the meeting as well as a detailed draft programme will be forwarded in due course to your Parliament's Representatives/Services responsible for relations with the European Parliament.

We sincerely hope that you will be able to accept our invitation and we are looking forward to welcoming you to the European Parliament on 5 March 2014.

Yours sincerely,

Mikael GUSTAFSSON



ΕΒΡΟΠΕΪΣΚΙ ΠΑΡΛΑΜΕΝΤ ΠΑΡΛΑΜΕΝΤΟ ΕΥΡΟΠΕΟ ΕΥΡΟΠΣΚΪ ΠΑΡΛΑΜΕΝΤ ΕΥΡΟΠΑ-ΠΑΡΛΑΜΕΝΤΕΤ
ΕΥΡΟΠΆΙΣΧΕΣ ΠΑΡΛΑΜΕΝΤ ΕΥΡΟΟΡΑ ΠΑΡΛΑΜΕΝΤ ΕΥΡΩΠΑΪΚΟ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΙΟ EUROPEAN PARLIAMENT
ΠΑΡΛΑΜΕΝΤ ΕΥΡΟΠΕΕΝ ΠΑΡΛΑΙΜΙΝΤ ΝΑ ΗΕΟΡΡΑ ΠΑΡΛΑΜΕΝΤΟ ΕΥΡΟΠΕΟ ΕΙΡΟΠΑΣ ΠΑΡΛΑΜΕΝΤΣ
ΕΥΡΟΠΟΣ ΠΑΡΛΑΜΕΝΤΑΣ ΕΥΡΟΡΑΙ ΠΑΡΛΑΜΕΝΤ ΙΛ-ΠΑΡΛΑΜΕΝΤ ΕΥΡΟΠΕΥ ΕΥΡΟΠΕΕΣ ΠΑΡΛΕΜΕΝΤ
ΠΑΡΛΑΜΕΝΤ ΕΥΡΟΠΕΪΣΚΙ ΠΑΡΛΑΜΕΝΤΟ ΕΥΡΟΠΕΥ ΠΑΡΛΑΜΕΝΤΥΛ ΕΥΡΟΠΕΑΝ
ΕΥΡΟΠΣΚΥ ΠΑΡΛΑΜΕΝΤ ΕΥΡΟΠΣΚΙ ΠΑΡΛΑΜΕΝΤ ΕΥΡΟΟΡΑΝ ΠΑΡΛΑΜΕΝΤΤΙ ΕΥΡΟΠΑΡΛΑΜΕΝΤΕΤ

Commission des droits de la femme et de l'égalité des genres
Le Président

À l'attention du Président de la Commission parlementaire concernée

Chère collègue,
Cher collègue,

Afin de perpétuer la tradition de célébrer la Journée Internationale de la Femme par un événement spécial mettant en évidence les progrès réalisés et soulignant les défis à venir, le Parlement européen propose de rassembler ses députés et ceux des parlements nationaux sur le thème suivant:

"Prévenir la violence contre les femmes - un défi pour tous "

Le Président du Parlement européen, M. Martin SCHULZ, sera invité à ouvrir la réunion.

À cette occasion, la Commission des droits de la femme et de l'égalité des genres (FEMM) souhaiterait inviter les députés des parlements des États membres de l'Union européenne, des pays candidats et de l'Assemblée parlementaire du Conseil de l'Europe à participer à une réunion interparlementaire de commissions.

Il s'agira de d'échanger sur les expériences pratiques et la législation en vigueur au plan national ainsi que sur l'action stratégique et les éventuelles idées pour avancer au niveau européen. Ces discussions nous seront certainement d'une grande utilité.

Nous avons le plaisir d'inviter jusqu'à quatre députés de la/des commission(s) correspondante(s) de chaque parlement national (deux par Chambre dans le cas de parlements bicaméraux) à participer à cet événement qui aura lieu le **mercredi 5 mars 2014, de 15h00 à 18h30, au Parlement européen à Bruxelles.**

Pour préparer la réunion, un questionnaire court sera mis à votre disposition afin de guider les contributions lors du débat. Dans l'éventualité où vos députés ne pourraient pas participer, nous accepterions avec plaisir des contributions écrites à distribuer aux participants.

De plus amples informations pratiques concernant la réunion, ainsi que le programme détaillé, seront transmis aux représentants permanents/services directement responsables des relations avec le Parlement européen.

En espérant que vous serez mesure d'accepter notre invitation, nous vous accueillerons avec plaisir au sein de notre institution à Bruxelles, le 5 mars 2014.

Je vous prie d'agréer, cher(e) collègue, l'expression de ma considération distinguée.

Mikael GUSTAFSSON